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Obec Bouzov

Bouzov 2, 783 25 Bouzov
tel.č.: 585 346 207 | e-mail: podatelna@obec-bouzov.cz

Z Á P I S
8. zasedání Zastupitelstva obce Bouzov

konané dne 13. 5. 2020 v Radničním sále na Bouzově od 18:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Přítomno: 14
Omluveni: 1
Neomluveni: 0
Předsedající: Ing. Zdeněk Foltýn
Zapisovatel*: Petra Knápková
Ověřovatelé zápisu: Ing. Petr Putík, Mgr. Jan Holub

*Předsedající v souladu s jednacím řádem Obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení

Schůzi zastupitelstva zahájil a po celou dobu řídil starosta Ing. Zdeněk Foltýn. Přivítal přítomné členy
zastupitelstva a přítomné občany. Podle prezenční listiny je přítomna nadpoloviční většina všech členů
zastupitelstva obce a zastupitelstvo je schopno se usnášet dle §92 odst. 3 zák. č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní
zřízení). Zápis z minulého 7. zasedání zastupitelstva byl vyložen na jednacím stole s tím, že pokud k němu
nejsou  připomínky, je považován za schválený. Bylo přistoupeno k volbě zapisovatelky, ověřovatelů zápisu, kdy
byl navržen pan Ing. Petr Putík a pan Mgr. Jan Holub, do návrhové komise byli navrženi pan Mgr. Dušan
Tejkal, paní Ing. Hana Kolavíková a pan Jiří Švec.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje a) jako zapisovatelku paní Petru Knápkovou

b) ověřovatele zápisu pana Ing. Petra Putíka a pana Mgr. Jana Holuba

c) návrhovou komisi ve složení pan Mgr. Dušan Tejkal, paní Ing. Hana Kolavíková a pan Jiří Švec.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1/8Z/2020 bylo schváleno.

2. Kontrola usnesení

Starosta obce Ing. Zdeněk Foltýn přečetl usnesení ze 7. zasedání zastupitelstva obce Bouzov konaného dne
12.12.2019.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.
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3. Zpráva o činnosti Rady obce

Místostarosta obce Mgr. Dušan Tejkal seznámil přítomné s nejdůležitějšími body z jednání rady obce, kdy rada
se sešla celkem 9x. Mimo jiné schválila rozpočtové opatření č. 16, vzala na vědomí informaci starosty o vrácení
dotace za kamerový systém, schválila úpravu všeobecných a cenových podmínek pro pronájem Radničního sálu
s příslušenstvím s účinností od 01.01.2020 a podíl nákladů na přípojku teplovodního topení, schválila uzavření
smlouvy s HZS Olomouckého kraje o bezúplatném převodu ruční radiostanice, schválila žádost Mysliveckého
spolku Bouzov o zproštění místního poplatku za psa za lovecky upotřebitelného psa a pro
výkon myslivosti pravidelně využívaného, schválila studii proveditelnosti na výstavbu chodníků na Bouzově,
rozhodla o přidělení bytu v domě pro seniory a prodloužení nájemní smlouvy paní ***, schválila nákup 15 ks
zelených separačních nádob o velikosti 120 l pro likvidaci jedlých olejů a 5 ks kovových kontejnerů o objemu
1100 l, schválila stanovení poplatku za TDO pro místní podnikatele. V rámci koronavirové situace byla zřízena
krizová komise. Pan Ing. Marcel Chmelina požádal o zveřejňování zápisů z jednání rady zastupitelům přes
UZOB.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

4. Schválení účetní závěrky obce za rok 2019

Zastupitelstvu obce byla zaslána účetní závěrka obce za rok 2019. Krajským úřadem Olomouckého kraje,
odborem kontroly, bylo provedeno přezkoumání hospodaření obce Bouzov za rok 2019 se závěrem "nebyly
zjištěny chyby a nedostatky (§10 odst. 3 písm. a) zák. č. 420/2004 Sb.)".

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje účetní závěrku obce Bouzov za rok 2019 dle výkazů Rozvaha, Výkaz
zisku a ztrát a přílohy k 31.12.2019.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/8Z/2020 bylo schváleno.

5. Schválení závěrečného účtu obce za rok 2019

Zastupitelstvu obce Bouzov byl předložen Závěrečný účet obce Bouzov za rok 2019, dále Zpráva o výsledku
přezkoumání hospodaření obce Bouzov za rok 2019 Krajským úřadem Olomouckého kraje.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje Závěrečný účet obce Bouzov za rok 2019 se Zprávou o výsledku
přezkoumání hospodaření obce Bouzov za rok 2019 bez výhrad.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/8Z/2020 bylo schváleno.

6. Schválení rozpočtu obce na rok 2020

Podklady pro schválení návrhu rozpočtu zastupitelé předem obdrželi v minulém týdnu. Starosta obce
Ing. Zdeněk Foltýn podotkl, že otázkou je příjmová část rozpočtu vzhledem k nastalé situaci ve státě. Není
jasné, jak se bude situace dále vyvíjet, ale do konce května se uzavřou všechny rozdělané akce z loňského roku.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje rozpočet obce Bouzov na rok 2020 dle přílohy.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Chmelina)

Usnesení č. 4/8Z/2020 bylo schváleno.

7. Obecní majetek

Slovo převzal předseda pozemkové komise pan Ing. Petr Bešta, který seznámil zastupitele s jednotlivými
pozemky, jež jsou na programu dnešního jednání.

Pozemek parc. č. 78/2 v k.ú. Bezděkov, došlo k upřesnění dle geometrického plánu, kdy byl již dříve schválen
záměr s prodejem. Pozemková komise doporučuje schválení prodeje jednotlivých částí pozemku. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje prodej nově vzniklé části pozemku parc. č. 78/2 o výměře 1306 m2

v k.ú. Bezděkov nad Třebůvkou dle geometrického plánu *** za cenu 150,-Kč/m2.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5a/8Z/2020 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje prodej nově vzniklé části pozemku parc. č. 78/2 o výměře 915 m2

v k.ú. Bezděkov nad Třebůvkou dle geometrického plánu *** za cenu 150,-Kč/m2.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5b/8Z/2020 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje prodej nově vzniklé části pozemku parc. č. 78/2 o výměře 234 m2

v k.ú. Bezděkov nad Třebůvkou dle geometrického plánu *** za cenu 100,-Kč/m2.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5c/8Z/2020 bylo schváleno.

Obec Ludmírov požádala o odkoupení pozemku parc.č. 71/2 a pozemku parc.č. 56/18 v k.ú. Ospělov. Jde
o narovnání majetkových vztahů, kdy pozemková komise navrhuje schválit záměr a zvážit důkladně další kroky
týkající se případné směny za jiné pozemky důležité zase pro naši obec. Pan Ing. Chmelina vznesl dotaz, zda by
nebylo lepší pozemky nabídnout Pozemkovému fondu. Starosta Ing. Foltýn konstatoval, že by bylo
vhodné udělat vstřícný krok vůči obci Ludmírov, možná budeme zase my někdy potřebovat něco od nich. A je
tu jakési nepsané pravidlo mezi obcemi, že se pozemky prodávají dle katastrálního území. Vzájemně si
vycházíme vstříc.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje záměr s prodejem pozemků parc. č. 71/2 o výměře 5.079 m2 a parc.
č. 56/18 o výměře 4.938 m2, vše v k.ú. Ospělov, Obci Ludmírov, Ludmírov 56, PSČ 798 55.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5d/8Z/2020 bylo schváleno.
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Pozemek parc. č. 2/2 v k.ú. Obectov - jde o zahradu udržovanou žadateli a pozemková komise doporučuje
záměr s prodejem.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje záměr s prodejem části pozemku parc.č. 2/2 v k.ú. Obectov ***.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5e/8Z/2020 bylo schváleno.

Dále přišly žádosti o odkoupení předzahrádek v Jeřmani.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje záměr s prodejem části pozemku parc.č. 70/2, části pozemku
parc.č. 68/2 a části pozemku parc.č. 247/4 v k.ú. Jeřmaň ***.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5f/8Z/2020 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje záměr s prodejem části pozemku parc.č. 247/4 v k.ú. Jeřmaň ***.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5g/8Z/2020 bylo schváleno.

Obci přišla nabídka k odkoupení pozemků v k.ú. Kadeřín, nabídku zaslala ***, která chce vyřešit
pozemkové nesrovnalosti. Po zaměření geodetem zjistila, že ve třech částech její pozemek zasahuje do obecní
komunikace, v jednom jí úplně přerušuje. Proto obci Bouzov nabídla odkoupit části pozemků za cenu 55,-Kč/m2.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje odkup části pozemku parc.č. 90/2 o výměře 129 m2, části pozemku
parc.č. 45 o výměře 93 m2 a části pozemku parc.č. 89/2 o výměře 21 m2  , vše v k.ú. Kadeřín, dle
geometrického plánu od *** za cenu 55,-Kč/m2.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5h/8Z/2020 bylo schváleno.

8. Příspěvková organizace ZŠ, MŠ, ŠJ, ŠD Bouzov

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje výsledek hospodaření příspěvkové organizace ZŠ, MŠ, ŠJ a ŠD
za rok 2019 ve výši 21.066,24 Kč na základě účetní uzávěrky a zároveň převedení této částky
do rezervního fondu příspěvkové organizace.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6a/8Z/2020 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje odpisový plán příspěvkové organizace na rok 2020 a zároveň
nařizuje odvod z investičního fondu příspěvkové organizace na účet obce ve výši 100% odpisů.
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Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6b/8Z/2020 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje udělení výjimky z nejnižšího počtu žáků pro ZŠ na školní rok
2020-2021.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6c/8Z/2020 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje návrh rozpočtu pro příspěvkovou organizace na rok 2020.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6d/8Z/2020 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje návrh střednědobého výhledu rozpočtu příspěvkové organizace
na roky 2021-2025.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6e/8Z/2020 bylo schváleno.

9. Memorandum o spolupráci při přípravě revitalizace toku Třebůvka v úseku km 18.300 - 19.380,
Hraničky - Vranová Lhota

Obec Vranová Lhota má dohodu s Povodím Moravy na řešení problematických míst (úseků) a žádají nás
o podporu v tomto programu, kdy provedené opatření přispěje k celkovému zvýšení zadržení vody v krajině a
ke zmírnění povodňové situace na území níže po toku. A pokud bude zapojeno více obcí, je to větší váha pro
získání financí. Připojilo se již město Loštice, Moravičany. Nás (obec) to nebude nic stát a je zcela na nás, zda
se připojíme.

Pan Mgr. Holub se dotázal, zda bychom mohli paní starostku z Vranové  Lhoty pozvat, aby nám přiblížila celou
situaci. Nikdo z nás dokumentaci nečetl, takže nevíme bližší informace. Abychom nepodpořili něco, co není
vhodně sepsané.

Pan Švec uvedl, že dle jeho názoru, tento projekt nijak neovlivníme, ať se připojíme či nikoli.

Pan Ing. Chmelina navrhl odložit hlasování o tomto bodě na příští jednání, bohužel memorandum neviděl, takže
nemůže hlasovat pro.

Starosta Ing. Foltýn sdělil, že nevidí problém v posunutí termínu hlasování.

Pan Dvořáček řekl, že by chtělo zjistit, o co alespoň půjde, co se bude budovat.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje odložit bod jednání na příští zasedání zastupitelstva obce.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 7 (Foltas, Foltýn, Malínek, Půr, Putík, Švec, Tejkal) / Zdrželo se: 0
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Návrh usnesení nebyl přijat.

10. Finanční výpomoc Bouzovské lesy s.r.o.

Slovo dostal pan Ing. Půr, který je i jednatelem společnosti a sdělil, že valná hromada se usnesla, že bude
vytvářena rezerva 3 mil.Kč na pěstební činnost. Stále však nějaká částka chyběla, obrátil se proto na obec
o pomoc - půjčku cca 2 mil.Kč, kdy vypůjčené peníze okamžitě převedl na rezervu. Poté co obdržel peníze
z ministerstva, obratem zapůjčenou částku obci vrátil.

Starosta Ing. Foltýn sdělil, že toto dodatečné schválení je jakýmsi posvěcením rozhodnutí rady, která půjčku
schválila. Vzhledem k tomu, že původně plánované zastupitelstvo v březnu, kde měla být tato půjčka řešena,
bylo z důvodu koranaviru zrušeno, bylo rozhodnuto radou a auditem bylo doporučeno tuto záležitost projednat
na nejbližším zastupitelstvu. Na to pan Ing. Chmelina řekl, že rada nemá právo na takové schválení. Paní
účetní sdělila, že jde o písemné doporučení přímo od auditora pro tento postup. Starosta Ing. Foltýn sdělil, že
postup s auditorem konzultoval a takový mu byl doporučen. Pan Švec řekl, že jde o výjimečnou situace a nevidí
problém v tom toto schválit. Dle názoru místostarosty Mgr. Tejkala jde navíc o naši společnost a peníze jsou již
v pořádku vráceny. Není třeba situaci hrotit, vše bylo navíc smluvně podloženo a nikdo nejednal s postraním
úmyslem.

K této diskuzi pan Ing. Půr sdělil, že toto vědět, tak se raději obrátil na banku.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí návratné finanční výpomoci
ve výši 2.000.000,-Kč společnosti Bouzovské lesy s.r.o. splatné do 31.05.2020.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 1 (Chmelina) / Zdrželo se: 1 (Kuhn)

Usnesení č. 7/8Z/2020 bylo schváleno.

11. Diskuze

O slovo požádal z řad občanů *** s tím, že ho trápí otázka odpadních vod a za nehospodaření a nelikvidování
podle zákona hrozí občanům vysoké pokuty. Obec musí tuto situaci řešit, nečekat až ji budou přiklepnuty
peníze. Pokud nezačne z vlastních zdrojů, nestane se nic. Zastupitelstvo by tuto věc mělo podpořit. A další věcí,
která ho trápí, je elektrifikace na Bouzově, na soukromých pozemcích jsou umístěny 4 betonové sloupy a
zakopané dráty . Dráty  mu vedou nad střechou jeho domu a brání mu v jeho opravě. S Čezem však
není možné domluvy. K tomu starosta Ing. Foltýn odpověděl, že co se týká Čezu, neví co na to říci. I obec
zažívá stejné problémy, právě nyní v obci Jeřmaň. Pokud jde o kanalizaci, tak i bývalé vedení k tomu může říci,
že udělaný projekt je nerealizovatelný. Už se vypustilo z projektu i Podolí a cena je stále gastronomická,
nereálná. Samozřejmě se tato otázka ale co nejdříve rozseknout musí.

Pan Ing. Chmelina vznesl dotaz ohledně řešení úspor v rámci sečení trávy. Před jeho odchodem z úřadu
starosty pracoval na plánu sečení trávy. Ze zákona je obec povinna provádět sečení 2x ročně, je třeba ustoupit
od metody sečení od začátku sezóny do jejího konce. Samozřejmě existují reprezentativní plochy, které je třeba
posekat častěji a udržovat. Pan Dvořáček řekl, že otázkou je, zda máme potřebnou mechanizaci na sečení
vysoké trávy.

Pan Ing. Chmelina - pro každou jednotlivou vesnici udělat plán, co se bude sekat pravidelně a co zůstane delší
dobu neposečené.

Pan Malínek konstatoval, že  v Podolí se neseče určitě každý měsíc, pravidelně se seče střed vesnice a
kolem hřiště.

Pan Ing. Chmelina - je třeba zjisti m2 pro sečení, což mi teď nevíme, ale 3,5 mil.Kč stojí obec údržba zeleně
v rozpočtu.
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Dle názoru pana Mgr. Holuba i neposečená tráva může vypadat pěkně. Už spousta vesnic takto postupuje. Sám
by to rád vyzkoušel ve Hvozdečku.

Místostarosta Mgr. Tejkal dodal, že je třeba vypracovat nějaký plán, někdo si to musí vzít na starost. K tomu
starosta Ing. Foltýn uvedl, že ať si toto vezme za své každý zastupitel ve vesnici. Na téma sečení trávy proběhla
bouřlivá diskuze.

 V rámci diskuze se zastupitelé ještě vrátili k otázce programu Uzob a zveřejňování zápisů rady. A pan
Ing. Chmelina požádal, aby bylo o této otázce hlasováno a zapsáno v usnesení.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov ukládá radě obce zveřejňovat zápisy rady v systému Uzob
v řádných termínech.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 1 (Tejkal) / Zdrželo se: 3 (Malínek, Putík, Švec)

Usnesení č. 8/8Z/2020 bylo schváleno.

12. Závěr

Starosta obce Ing. Zdeněk Foltýn ukončil 8. zasedání obce a všem poděkoval za účast.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatelé: Ing. Petr Putík   ............................................................
 

Mgr. Jan Holub   ............................................................
 
Starosta Ing. Zdeněk Foltýn   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


